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Referat 
 
 
 
 
 

 
Den 25-03-2024 Journal nr.   Fra Lars Holbøll 
 

Tilstede: Bjarne Thorn, Torben Nielsen, Tom Degn, Oskar Nielsen, Lisbeth Brinch, Kirsten Tjagvad, 
Line Tangemann og Lars Holbøll 
Afbud: Tina Bjerregaard, Lea Lander og Peter Sørensen. 
  

 
 

Referat Bruger- Pårørenderådsmøde 

Mandag den 25. marts 2024. 

Bjarne blev valgt som ordstyrer.  

 

Pkt. 1 – Godkendelse af referat 

Lars har rykket for nye nøglebrikker hos ejendomsadministrationen.  

Trappetrin ved det nye rådhus er smalle. Det er ikke selve trappen som er smal.  

Med de bemærkninger blev referatet godkendt.  

 

Pkt. 2. – Drøftelse af handicappolitikkens punkt om et aktivt og selvstændigt 

liv 

Lars fortæller, at han oplever at beboerne har betydningsfulde beskæftigelse. 

F.eks. arbejder Tom og Torben med dyr og Line arbejder på Sunset.  

Beboerne fortæller at de vil gå til hjemmevejleder, hvis man ønsker nyt arbejde.  

Kirsten mener, at det er vigtigt at beboerne får støtte til at finde den rette form 

for beskæftigelse, da det har stor betydning for beboerne.  
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Kirsten synes at sommerferie kan være ensomme og lange for beboerne og 

efterspørger om der kan gøres noget for at minimere ensomhed. Kirsten siger 

samtidigt, at hun er bevidst om at der skal findes ressourcer til alle former for 

indsatser.  

Lars mener, at der i en begrænset periode kan indtænkes nogle simple tiltag, 

som ikke kræver for mange ressourcer. Det kunne evt. være at mødes på en 

café på søndage i juli. Lars vil tage problemstillingen om ensomhed op på et P 

møde.   

Tom savner ikke noget socialt, da han har travlt med at passe sit arbejde.  

Line siger at B73 også er et godt tilbud for at holde sig aktiv.   

Bjarne fortæller at vi har et godt samarbejde med KLAP, som er et projekt 

under Socialministeriet. KLAP hjælper borgere med pension til at komme i 

beskæftigelse.  

Line fortæller at hun nu arbejder i en ny SUNSET. Det er rigtig godt.   

 

Pkt. 3. -  Lars orienterer om IBG systemets muligheder 

Lars begynder med at demonstrere hvordan den nye IBG Skærm virker. Der var 

enighed om, at der er rigtig mange gode muligheder i IBG Skærmen, sådan at 

borgerne kan holde sig informeret. Det kan samtidigt også være med til at 

understøtte det sociale.  

Lars vil fortsat vise arrangementer på hjemmesiden, så pårørende også kan 

følge med i de arrangementer som udbydes.   

 

Pkt. 4 – Beboerne fortæller om de arrangementer der har været 

Eneste aktivitet siden sidste møde har været fastelavn. Det var en hyggelig 

eftermiddag, hvor der var indkøbt fastelavnsboller.  

 

Pkt. 5 – Bruger- pårørendefest 

Bjarne foreslår at der skal findes en dato hvor arbejdsgruppen kan mødes. 



   

  

Side 3 af 3 
 

Det blev aftalt at arbejdsgruppen mødes den 3. juni kl. 17.  

 

Pkt. 6 – Orientering om fremtidige arrangementer 

Der er påskefrokost på torsdag.  

Ganløse Kro-tur den 8. maj har allerede nu mange tilmeldte.  

Sjællandsfestivalen er netop blevet annonceret på hjemmesiden. I år er turen 

en onsdag.  

Bjarne og Annette står for feriegruppe, som skal planlægge året ferietur for alle 

borgere i Socialpædagogiske Tilbud. Indtil videre planlægges turen til at være 

fra 19. til 21. august. Bjarne vil fortælle mere om dette til næste møde.  

  

Pkt. 7.  -  Evt.  

Lisbeth fortæller at it-sikkerhed fortsat er et stigende problem, og spørger om 

der er planer om et nyt kursus. Lars siger, at der er planer om at holde et kursus 

for borgerne. Lars vil fortælle mere om det til næste møde.   

Tom fortæller at Alice Bjerre er død. Der er bisættelse den 3. april.  

Rikke Nielsen flytter i bofællesskab på 1. sal.  

Lars fortæller, at Maja Madsen har været i radio- og TV avisen omkring 

sundhedstjek. Der var enighed om at Maja virkelig gjorde det godt.  

Lars fortæller, at borgerne i Bofællesskaberne tilbydes et sundhedstjek hos 

egen læge i løbet af maj måned.  

 

 

 

 

 

 


